

SEXY LADY - VIKING



Builder: [VIKING](#)

LOA: 62' 0" (18.90 m)

Year Built: 2017

Beam: 19' 0" (5.84 m)

Model: N/A

Min Draft: 18' 4" (5.60 m)

Price: \$2,799,000 USD Subject to change.

Max Draft: 18' 4" (5.60 m)

[See full listing on our website](#)

Location: Palm Beach, United States

Cruising Speed: 32 Knots (36.83 MPH)

Max Speed: 40 Knots (46.03 MPH)

TABLE OF CONTENTS

OVERVIEW 3

SPECIFICATIONS 4

 Basic Information 4

 Dimensions 4

 Speed, Capacities and Weight 5

 Accommodations 5

 Hull and Deck Information 5

 Engine Information 6

GALLERY 7

DETAILED DESCRIPTION 8

CONTACTS 16

OVERVIEW

Now on display at the Palm Beach International Boat Show, Dock B Slip 214, with professional photography forthcoming, "Sexy Lady" more than justifies her name. She is driven by MTU M96L powerplants showing only 2,600 hours, and her command suite was modernized with three Garmin 9219 displays refreshed in 2026, while a Seakeeper 26 was fitted in 2023 and carries an extended warranty for assured offshore stability. Recent cosmetic and systems upgrades underscore her turn key readiness: an ultra leather helm dash finished in 2026 refines the pilothouse, and 2024 improvements add ElectroSea seawater management, an IsoBoost transformer for stable shore power, a 600 lb/day Eskimo ice chipper built for serious angling, and an Airmar PM411C LWM 2 kW ultra wide transducer that paints the bottom and the blue water with unmistakable clarity. Fresh rudder seals and cutlass bearings replaced in 2024 further enhance dependability. Beautifully appointed and meticulously cared for, she marries the grace of a luxury motor yacht to the raw capability of a blue water sportfisher. Whether envisioned as a tournament ready convertible, a refined flybridge sportfish, or an offshore cruiser with true range and composure, this yacht is exquisitely dialed in and ready to go.

SPECIFICATIONS

Basic Information

Category:
Motor yachts

Year Built:
2017

Sub category:
Sport Fisherman

Country:
United States

Model Year:
2017

Dimensions

LOA:
62' 0" (18.90 m)

Beam:
19' 0" (5.84 m)

Min Draft:
18' 4" (5.60 m)

Max Draft:
18' 4" (5.60 m)

Speed, Capacities and Weight

Cruise Speed:

32 Knots (36.83 MPH)

Water Capacity:

310 Gallons

Max Speed:

40 Knots (46.03 MPH)

Fuel Capacity:

1850 Gallons

Gross Tonnage:

94 Pounds

Accommodations

Sleeps:

6

Crew Cabin:

1

Total Heads:

3

Crew Berths:

2

Hull and Deck Information

Hull Material:

Fiberglass and Plastic Yachts

Hull Designer:

Viking Yachts

Deck Material:

Fiberglass

Interior Designer:

Viking Yachts

Hull Configuration:

Semi-Displacement

Engine Information

Engines:

2

Fuel Type:

Diesel

Manufacturer:

MTU

GALLERY



DETAILED DESCRIPTION

Additional information

Step into an interior finished entirely in high-gloss walnut, where valances, end tables and matching walnut strips tracing the headliner combine with a custom headliner material to create an atmosphere of refined warmth and impeccable finish. An electric sliding entry door reveals Amtico salon entry flooring set before an L-shaped Ultraleather sofa with generous stowage beneath that faces a capacious U-shaped dinette crowned by a high-gloss walnut table, while a forty-six-inch HD TV mounted above the dinette anchors a premium surround sound system and high-gloss wood valances with an upgraded headliner accented in teak set an inviting, sophisticated tone. A spiral staircase rises to the enclosed bridge, and thoughtful appointments abound, from high-gloss walnut end tables with integrated storage and a clear ice maker adjacent to the Octoplex electrical panel to a full salon carpet runner and two bar stools at the galley counter.

The galley pairs dark walnut Amtico flooring with granite countertops detailed with an ogee edge and is equipped for professional-grade service with six SubZero under-counter refrigerator and freezer drawers, an under-mount sink with garbage disposal, a four-burner cooktop partnered with a microwave/convection oven, and extensive high-gloss walnut cabinetry that provides both beauty and functional abundance.

Along the companionway, long-range practicality is evident in a full-size front-loading washer and dryer, a linen closet with a central vacuum outlet, a protective Costa Canvas carpet runner, and custom wall coverings in Finesse Legend Pearl Eggshell, all contributing to a lived-in refinement that complements the yacht's luxurious finish.

The master suite centers on a

walk-around queen berth with an upgraded plush mattress and deep under-berth storage, flanked by two hanging lockers and high-gloss walnut end tables, and entertains via an HD/LED TV with SAT receiver and a stereo CD/DVD player, complemented by high-gloss walnut valances with LED lighting; the private master head features a granite countertop, a mirrored medicine cabinet and a stall shower, joined by a linen closet and a Sealand sanitation system. The forward VIP presents an island queen berth with drawer storage beneath, a hanging locker with overhead cabinet storage, an HD/LED TV with DirectTV receiver and an overhead hatch with shade, its private head mirroring the master with a granite countertop, mirrored medicine cabinet and stall shower. To starboard, the guest stateroom provides upper and lower bunks with a hanging locker and bright LED lighting, while the day head is appointed with granite countertop, mirrored medicine cabinet and stall shower; the crew stateroom offers side-by-side berths with storage below, a hanging locker with overhead cabinet storage, LED lighting and a twenty-two-inch Samsung flatscreen TV with SAT receiver plus private access to the day head.

The

enclosed flybridge functions as a private salon, where an L-shaped leather sofa with concealed stowage, leather Stidd helm chairs and a high-gloss teak coffee table with integrated teak cup holders create an exceptionally comfortable entertaining space; additional amenities include two SubZero under-counter refrigerator drawers, a Samsung flatscreen TV with HD SAT receiver, forward-facing seating with storage below and an Octoplex control panel with watermaker remote, while a joystick at the aft flybridge station delivers precise docking control. Outside, the teak flybridge aft deck carries a rocket launcher on the aft rail beneath a single mast on the hardtop with an overhead hatch and shade, complemented by a Costa Canvas carpet runner and a Costa Canvas enclosure.

The helm and systems suite is comprehensively equipped for serious passage-making and exacting navigation, led by three Garmin

GPSMAP 9219 premium plotters (2026) integrated with a Furuno NavNet 3D DRS25A 25 kW 96 NM radar on a six-foot array and a Furuno NavNet 3D MFDBB processor, all displayed on a KEP-M nineteen-inch LED glass-bridge marine monitor. Sounding capability is formidable via a Furuno FCV1900 sounder paired with Furuno CA28BL-6HR FRP 28 kHz and Furuno CA200B-BB two kW 200 kHz transducers, further enhanced by a Garmin GSF-26 CHIRP video sounder module and an upgraded Airmar PM411 LMW transducer installed new in 2024. Video distribution is handled by an Extron four-port DVI distribution amp, night vision and searchlight duties are covered by a FLIR M324L thermal/low-light camera and an ACR RCL 100 twenty-four volt spotlight on a mini-mast, and surveillance is provided by GOST PM-Mini IR ball cameras—three in the engine room and one in the cockpit—backed by a GOST AME package 102 Tracking SM. Additional navigation and communications include a Garmin twelve-inch multi-function display, a Simrad AP24 autopilot control unit, an ICOM HM-1628 black VHF command mic, two ICOM IC-M605 VHF radios new in 2025, and a KVH TracVision HD7 satellite TV system with four receivers, while entertainment and systems integration are unified by a URC MRX-10 master controller in the salon and underwater ambience is supplied by Lumishore TIX802 Supra underwater lights.

Anglers will

appreciate the tournament-ready fishing fit-out featuring forty-one-foot Rupp triple spreader hydraulic outriggers, a center rigger, aft mezzanine seating, tackle drawers, six haunch rod holders, eight gunwale rod holders, under-gunwale gaff and rod storage, two large fish boxes including a refrigerated fish box, a transom livewell and two overhead Miya Epoch US-9 Super Teaser reels, with practical deck gear that includes bow rails with pulpit, a windlass, a bow tender davit, a bridge aft-facing seat, fresh and salt water washdown, teak on the aft bilges, a bait freezer and a bait prep station, plus twelve volt Hubble electric plugs installed under the gunwales and a Release Marine eight-hole rod holder rocket launcher with tackle storage finishing the

cockpit's teak-clad aesthetics.

Power is delivered by MTU 12V Series 2000

M961945 hp engines with 2,600 hours, backed by twin Onan two hundred fifteen kW generators and a Spot Zero marine water system, while cruising autonomy is extended by a 1,400 GPO water maker and a Headhunter fresh water pump and underway comfort is assured by a Seakeeper Gyro twenty-six installed new in 2023. Serviceability and protection are thorough, with an oil exchange system, dual Racor filtration, fuel priming pumps, a high water alarm, three engine room cameras, Delta air intakes, a toolbox and comprehensive AC/DC lighting that together support extended cruising and professional maintenance.

Дополнительная информация

Шелкните в интерьер, полностью отделанный высокоглянтовым орехом: обleshки, торцевые столики и полосы ореха, следящие за линией потолка, в сочетании с индивидуальным материалом потолочного оформления создают атмосферу изысканного тепла и безупречной отделки.

Электрическая раздвижная входная дверь открывает путь к напольному покрытию Amtico в салоне, за которым расположен L-образный диван из Ultraleather с вместительным местом для хранения под ним, обращенный к просторной U-образной обеденной зоне, увенчанной столом из высокоглянтового ореха; над ней закреплен сорокашестидюймовый телевизор высокой четкости, который служит опорой для качественной системы объемного звучания, а высокоглянтовые доливки из дерева с усовершенствованным потолком в тиковой вставке задают теплый и утонченный тон. Спиральная лестница ведет на закрытый мостик, и продуманность деталей проявляется повсюду: высокоглянтовые торцевые столики с интегрированными отсеками для хранения, ледогенератор возле электрического шкафа Ostoplex, ковровая дорожка

по всему салону и два барных стула у гальюнного кокпета.

Гальюн

сочетает темный пол Amtico из ореха с гранитными столешницами, оформленными фальцем «огее», и оснащен для профессиональной работы: шесть выдвижных холодильных и морозильных ящиков SubZero под столешницей, встраиваемая мойка с измельчителем отходов, четырехконфорочная варочная панель в сочетании с микроволновой/конвекционной печью и обширная высокогляntовая ореховая мебель обеспечивают одновременно эстетику и функциональное изобилие.

По проходу к каютам практичность дальних

переходов подтверждается полностью фронтальной стиральной и сушильной машинами, шкафом для белья с выходом центрального пылесоса, защитной ковровой дорожкой Costa Canvas и индивидуальными настенными покрытиями Finesse Legend Pearl Eggshell, которые вместе придают жилому пространству ощутимую продуманность и отполированность.

Главная рубка ориентирована вокруг проходной

кровати размера «queen» с улучшенным плюшевым матрасом и глубоким местом для хранения под койкой, по бокам которой расположены два платяных шкафа и высокогляntовые ореховые торцевые столики; для развлечений в ней установлен телевизор высокой четкости с спутниковым приемником и стерео CD/DVD-проигрыватель, дополненные ореховыми доливками с подсветкой на светодиодах, а приватный санузел владельца оборудован гранитной столешницей, зеркальным аптечным шкафом и душевой кабиной, при этом имеется шкаф для белья и система санитарии Sealand. Форвардная VIP-каюта предлагает островную кровать размера «queen» с выдвижными ящиками снизу, платяной шкаф с верхними секциями для хранения, телевизор высокой четкости со спутниковым приемником DirectTV и верхний люк с шторкой; ее

приватный санузел повторяет оформление владельческого и также имеет гранитную столешницу, зеркальный аптечный шкаф и душевую кабину. На правом борту гостевая каюта предлагает верхние и нижние коек с платяным шкафом и ярким светодиодным освещением, а дневной санузел оснащен гранитной столешницей, зеркальным шкафом и душевой кабиной; каюта команды имеет боковые койки с местом для хранения под ними, платяной шкаф с верхними отсеками, светодиодное освещение и двадцатидвухдюймовый Samsung плоскопанельный телевизор со спутниковым приемником, а также приватный доступ в дневной санузел.

Закрытый флайбридж выступает отдельным приватным салоном: L-образный кожаный диван со скрытым отсеком для хранения, кожаные сиденья рулевой группы Stidd и высокоглянцовый кофейный стол из тика с интегрированными тиковыми подстаканниками создают исключительно комфортную атмосферу для приема; дополнительно здесь два выдвижных холодильных ящика SubZero под столешницей, плоскопанельный телевизор Samsung со спутниковым HD-приемником, передние сиденья со шкафчиками для хранения и панель управления Octoplex с пультом удаленного управления опреснителем воды, а джойстик на кормовой станции флайбриджа обеспечивает точное маневрирование при швартовке. Снаружи кокпит флайбриджа отделан тиком и оснащен «ракетоносцем» на кормовом поручне под одинарным мачтовым оперением на хардтопе с верхним люком и тентом, а также ковровой дорожкой Costa Canvas и тентовой шторкой Costa Canvas, которые завершают оформление пространства.

Штурманский пост и навигационно-системный блок выполнены для серьезных переходов и точной навигации: три премиум-картплоттера Garmin GPSMAP 9219 (2026) интегрированы с радаром Furuno NavNet 3D DRS25A мощностью 25 kW и радиусом действия 96 NM на шестифутовой

антенной решетке и процессором Furuno NavNet 3D MFDBB, все это отображается на девятнадцатидюймовом стеклянном морском мониторе KEP-M с LED-подсветкой. Эхолокация обеспечивается мощным эхолотом Furuno FCV1900 в тандеме с преобразователями Furuno CA28BL-6HR FRP 28 kHz и Furuno CA200B-BB 2 kW 200 kHz, дополненными видеоэхолотным модулем Garmin GSF-26 CHIRP и модернизированным преобразователем Airmar PM411 LMW, установленным новым в 2024 году. Видеораздача осуществляется через Extron четырехпортовый DVI-усилитель, ночное видение и прожектор возложены на тепловую/низкосветовую камеру FLIR M324L и прожектор ACR RCL 100 на напряжение 24 V, установленный на мини-мачте, а видеонаблюдение организуют GOST PM-Mini инфракрасные купольные камеры — три в машинном отделении и одна в кокпете — с поддержкой пакета GOST AME 102 Tracking SM.

Дополнительные навигационные и коммуникационные элементы включают двенадцатидюймовый многофункциональный дисплей Garmin, блок автопилота Simrad AP24, командный микрофон VHF ICOM HM-1628 black, две радиостанции ICOM IC-M605, установленные в 2025 году, и спутниковую ТВ-систему KVH TracVision HD7 с четырьмя приемниками, в то время как развлекательные функции и интеграция систем централизованы через URC MRX-10 мастер-контроллер в салоне, а подводную подсветку обеспечивают Lumishore TIX802 Supra.

Для

любителей спортивной рыбалки предусмотрено турнировое оснащение: сорокадвухдюймовые Rupp трехмачтовые гидравлические аутриггеры, центральный риггер, кормовая mezza-секция с сиденьями, выдвижные ящики для снастей, шесть держателей для спиннингов в обвесе, восемь держателей на бортах, отсеки для гарпунов и удилищ под бортиком, два больших рыбных отсека, включая охлаждаемый рыбный ящик, живой отсек в транце и два верхних барабана Miya Epoch US-9 Super Teaser; практичное палубное оборудование включает поручни носа с пульпитом,

якорную лебедку, таль для носового тендера, заднее сиденье на мостике, пресноводную и соленую смывку, тик в кормовых забортовых зонах, морозильник для приманки и рабочую станцию для подготовки приманки, а также двенадцативольтовые разъемы Hubble, установленные под бортиком, и центральное место на кокпете занимает «ракетоносец» Release Marine с восемью отверстиями для удилещ и местом для хранения снастей.

Энергия передается через двигатели MTU

12V Series 2000 M961945 hp с наработкой 2,600 часов, поддерживаемые двумя генераторами Onan мощностью 215 kW каждый и системой морской воды Spot Zero; автономность при переходах увеличивается опреснителем объемом 1,400 GPO и насосом Headhunter для пресной воды, а комфорт в движении гарантирует установленный в 2023 году новый Seakeeper Gyro 26. Обслуживание и защита продуманы до деталей: система обмена масла, двойная фильтрация Racor, перекачивающие насосы топлива, сигнализация высокого уровня воды, три камеры в машинном отделении, воздушные впуски Delta, набор инструментов и всестороннее AC/DC освещение, которые вместе обеспечивают удобство технического обслуживания и подготовленность к длительным переходам.

CONTACTS

Shestakov Yacht Sales is a brokerage company specializing in the sale and service of yachts worldwide. The company offers services for buying and selling both new and used motor yachts, sailing vessels, and luxury superyachts. They also provide yacht registration, insurance, technical maintenance, crew selection, and charter organization services across the U.S., Canada, Latin America, the Caribbean, and the Bahamas.

The founder and lead broker of the company is Andrey Shestakov, a licensed and certified expert with extensive experience in marine engineering and shipbuilding.

The company has an extensive network of partnerships with major yacht manufacturers worldwide and provides services in multiple languages, including Russian, Ukrainian, Spanish, and English. The office is in Dania Beach, Florida, USA.

For more information and to view available yachts, you can visit the company's official website: <https://shestakovyachtsales.com>

Contact details

Phone: +1(954)274-4435

Email: andrey@shestakovyachtsales.com

Address



1380 Weeping Willow Way, Hollywood,
Florida 33019